

條款及細則

買家須知

1. 限量版 2000% BE@RBRICK 模型（下稱“BE@RBRICK”模型）認購時間為 2023 年 11 月 13 日上午 10 時至 2023 年 12 月 31 日下午 11 時 59 分。（以香港時間海港城伺服器接收為準）。上述時間以後之提交訂單將不被接受。
2. 買家可於本網站以港幣\$38,000/\$48,000/\$58,000 認購 BE@RBRICK 模型。售賣所得的收入在扣除成本後，海港城將全數捐贈「香港血癌基金」。
3. 每款 BE@RBRICK 模型均配有獨立編號證書，只限一隻，售完即止。
4. 是次活動推出的 BE@RBRICK 模型有別於一般 MEDICOM TOY 推出的玩偶，採用玻璃纖維製作，一體成型，為不可轉動的模型。另外，模型底部會設有底座供站立，及不會附有包裝盒。
5. 所有 BE@RBRICK 模型將於 2023 年 11 月下旬至 2024 年 1 月 1 日於海港城「Disney 100 CHRISTMAS LOVE」聖誕活動作公開展示，買家於活動完結後方可領取所認購之 BE@RBRICK 模型。
6. 本網站上顯示有關 BE@RBRICK 模型的所有照片、圖像、規格、尺寸及顏色，均只供參考。
7. 本網站所出售之 BE@RBRICK 模型不可轉售或作其他商業用途，海港城置業有限公司有權收回或取消用作轉售用途之模型。

付款及退款

8. BE@RBRICK 模型顯示之售價均為港幣。
9. 每人最多限買 3 隻 BE@RBRICK 模型，售完即止。
10. 所有訂單一經確認後，恕不能更改或取消或兌換現金或其他服務或產品。
11. 買家須提供有效的電郵地址、香港送貨地址及香港本地手提電話號碼，以進行結帳。
12. 本網站只接受以信用卡電子支付。
13. BE@RBRICK 模型在成功付款前並不會保留。本網站毋須為庫存不足而未能完成交易而負上責任。
14. 買家成功提交訂單後將會收到付款成功電郵，確認電郵將於一個工作天內收到。

運送服務

15. 送貨服務只限香港，不設海外送貨。
16. 一旦確認認購，海港城將會於活動結束後 30 日內將 BE@RBRICK 模型寄送至買家登記的地址。海港城已委託第三方公司安排運送 BE@RBRICK 模型。實際送達日期由第三方公司根據實際情況安排及通知。運費由買家支付。
17. 若由於未知原因，運送不成功，海港城將另外以電郵通知買家取貨地點。
18. 海港城對於物品運送的延誤、損壞或遺失，將不承擔任何賠償責任。

19. 買家提取 BE@RBRICK 模型時須出示相關訂單確認電郵，恕不接受螢幕截圖。

其他事宜

20. 在本網站上的任何消費均不能換領海港城優惠券、禮品及免費泊車優惠，同時不能賺取 VIC Club 會員積分。
21. 海港城置業有限公司保留更改、終止或暫停本網站，或隨時更改有關條款及細則之權利，而毋須另行通知。
22. 本網站所收集的手提電話號碼及電郵地址只用作使用者帳戶的登記及訂單確認。有關收集及使用閣下個人資料的詳情請瀏覽 <https://www.harbourcity.com.hk/tc/privacy-policy/>。
23. 如有任何爭議，海港城置業有限公司保留最終決定權。

Terms and Conditions

Notes to Buyers

1. The limited edition 2000% BE@RBRICK figurines ("BE@RBRICK" figurines) will be available for sale from 10:00 am on 13 November, 2023, to 11:59 pm on 31 December, 2023 (as determined by Hong Kong Time and the time of receipt by the Harbour City server). Orders submitted after this time will not be accepted.
2. Buyers can purchase the BE@RBRICK figurines on this website for HK\$38,000/\$48,000/\$58,000. After deducting the costs, Harbour City will donate all proceeds to the "Hong Kong Blood Cancer Foundation".
3. Each BE@RBRICK figurine comes with a unique numbered certificate and is limited to one per person. Once sold out, no more will be available.
4. The BE@RBRICK figurines showcased in this event present a remarkable deviation from the classic BE@RBRICKs released by MEDICOM TOY. These figurines are uniquely crafted from fiberglass material in all-in-one and non-action design and come with a stand at the bottom. They do not include a packaging box.
5. All BE@RBRICK figurines will be displayed for "Disney 100 CHRISTMAS LOVE" Christmas event at Harbour City from late November 2023 to 1 January, 2024. Buyers can only collect their purchased BE@RBRICK figurines after the event ends.
6. All photos, images, specifications, sizes, and colours of the BE@RBRICK figurines are for reference only.
7. The BE@RBRICK figurines sold are not for resale or any other commercial purposes. Harbour City Estates Limited reserves the right to reclaim or cancel any figurines used for resale purposes.

Payment and Refund

8. The displayed prices for the BE@RBRICK figures are in Hong Kong dollars.

9. Each person can purchase a maximum of 3 BE@RBRICK figurines, while supplies last.
10. Once an order is confirmed, it cannot be changed, canceled, exchanged for cash or other services/products.
11. Buyers must provide a valid email address, Hong Kong delivery address and local Hong Kong mobile phone number for checkout purposes.
12. This website only accepts payment via credit card.
13. The BE@RBRICK figurines will not be reserved until successful payment is made. Harbour City is not responsible for incomplete transactions due to insufficient stock.
14. After successfully submitting an order, buyers will receive a payment confirmation email. A confirmation email will be received within one working day.

Delivery Service

15. Delivery service is only available in Hong Kong and does not support international shipping.
16. Once the purchase is confirmed, Harbour City will arrange delivery of the BE@RBRICK figurines to the buyer's registered address within 30 days after the event ends. Harbour City has commissioned a third-party company to handle the delivery. The actual delivery date will be arranged and notified by the third-party company based on the actual circumstances. The shipping fee is borne by the buyer.
17. If the delivery is unsuccessful for unknown reasons, Harbour City will notify the buyer of an alternative pick-up location via email.
18. Harbour City will not be liable for any delays, damages, or losses during the item's transportation.
19. Buyers must present the relevant order confirmation email when collecting the BE@RBRICK model. Screenshots will not be accepted.

Other Matters

20. Any purchases made on this website are not eligible for Harbour City coupons, gifts, or free parking offers, nor can VIC Club member points be earned.
21. Harbour City Estates Limited reserves the right to change, terminate, or suspend this website, as well as modify the terms and conditions at any time without prior notice.
22. The mobile phone numbers and email addresses collected on this website are used solely for user account registration and order confirmation. For details on the collection and use of your personal information, please visit <https://www.harbourcity.com.hk/en/privacy-policy> .